

本資料由 (上市公司) 2428 興勤 公司提供

序號	1	發言日期	113/12/10	發言時間	17:48:29
發言人	洪玉芳	發言人職稱	財務部經理	發言人電話	07-5577660
主旨	代子公司為勤電子有限公司公告以自地委建方式新建廠房工程事宜				
符合條款	第 20 款	事實發生日	113/12/10		
說明	<p>1. 契約種類:自地委建</p> <p>2. 事實發生日:113/12/10~113/12/10</p> <p>3. 契約相對人及其與公司之關係: 契約相對人:廣東建安昌盛控股集團有限公司 與公司之關係:無</p> <p>4. 契約主要內容(含契約總金額、預計參與投入之金額及契約起迄日期)、限制條款及其他重要約定事項: 契約總金額:人民幣133,600,000元 限制條款及其他重要約定事項:無</p> <p>5. 專業估價者事務所或公司名稱及其估價結果: 不適用</p> <p>6. 不動產估價師姓名: 不適用</p> <p>7. 不動產估價師開業證書字號: 不適用</p> <p>8. 取得之具體目的: 供生產及營運使用</p> <p>9. 本次交易表示異議之董事意見: 不適用</p> <p>10. 本次交易為關係人交易:否</p> <p>11. 董事會通過日期: 不適用</p> <p>12. 監察人承認或審計委員會同意日期: 不適用</p> <p>13. 估價報告是否為限定價格、特定價格或特殊價格:否或不適用</p> <p>14. 是否尚未取得估價報告:否或不適用</p> <p>15. 尚未取得估價報告之原因: 不適用</p> <p>16. 估價結果有重大差異時,其差異原因及會計師意見: 不適用</p>				

17.會計師事務所名稱：

不適用

18.會計師姓名：

不適用

19.會計師開業證書字號：

不適用

20.其他敘明事項：

無

以上資料均由各公司依發言當時所屬市場別之規定申報後，由本系統對外公佈，資料如有虛偽不實，均由該公司負責。

Material Information (2428 THINKING)

SEQ_NO 1 Date of announcement 2024/12/10 Time of announcement 17:49:01
 Subject Commission construction to build factory on own land of Welkin Electronic Co., Ltd.
 Date of events 2024/12/10 To which item it meets paragraph 20

Statement

- 1.Type of contract:Commission construction to build factory on own land.
- 2.Date of occurrence of the event:2024/12/10
- 3.Counterparty to the contract and relationship with the Company:
 Contractor:Guangdong Jian'an Changsheng Holding Group Co.,Ltd.
 Relationship:NA
- 4.Major content of the contract (including total contract amount, anticipated monetary amount of participation in the investment, and start and end dates of the contract), restrictive covenants, and other important terms and conditions:
 Total contract amount:CNY 133,600,000
 Restrictive covenants, and other important terms and conditions:NA
- 5.Name of the professional appraisal firm or company and its appraisal opinion:NA
- 6.Name of the real property appraiser:NA
- 7.Practice certificate number of the real property appraiser:NA
- 8.Concrete purpose of the acquisition:For the manufacturing and business.
- 9.Any dissenting opinions of directors to the present transaction:No
- 10.Whether the counterparty of the current transaction is a related party:No
- 11.Date of the board of directors resolution:NA
- 12.Date of ratification by supervisors or approval by the audit committee:NA
- 13.The appraisal report has a limited price, specific price, or special price:NA
- 14.An appraisal report has not yet been obtained:NA
- 15.Reason for an appraisal report not being obtained:NA
- 16.Reason for any significant discrepancy with the appraisal reports and opinion of the CPA:NA
- 17.Name of the CPA firm:NA
- 18.Name of the CPA:NA
- 19.Practice certificate number of the CPA:NA
- 20.Any other matters that need to be specified:None